

Oct. 13, 2025 - April 27, 2026 Every Mon. & Fri. Add. April 2



MINI VANCOUVER CITY TOUR COVERING TOP ATTRACTIONS



HOTELS IN DOWNTOWN ICOUVER AND RICHMOND



GIFTS INCLUDING WIRELESS CHARGER, SUNSHADE, & MAPLE LEAF BADGE (while supplies last)







HOMETOWN - VANCOUVER / HOMETOWN - SEATTLE - VANCOUVER (surcharge; USD\$63 per trip per pax)

Type A Hotel: Hampton Inn Vancouver Airport or similar

VANCOUVER - WINERY - KELOWNA -REVELSTOKE/SALMON ARM (MEALS: L/D)

Hotel: Hilltop Salmon Arm / Sandman Revelstoke or similar

REVELSTOKE/SALMON ARM - BANFF N.P. -BANFF GONDOLA - TOWN OF BANFF (B/L)

Hotel: Canalta / Caribou Lodge Banffor similar [Optional upgrade to Banff Springs or Chateau Lake Louise]

BANFF - JOHNSTON CANYON - LAKE LOUISE -REVELSTOKE/SALMON ARM (B/L/D)

Hotel: Hilltop Salmon Arm / Sandman Revelstoke or similar

REVELSTOKE/SALMON ARM - PACIFIC RAILWAY MEMORIAL - KAMLOOPS -VANCOUVER (B/L)

[For 5 days (YRO5w-1ST) tour: end at Vancouver Airport*. For 6 days (YRO6w-1ST) tour: transfer to hotel]

Type B Hotel: Executive Hotel / Sheraton Vancouver

Type D Hotel: Hyatt Regency Vancouver Downtown or similar

- * Suggested departure flight time after 10:30pm for YRO5w. We are not liable to any delays caused by weather, road conditions and other circumstances
- VANCOUVER HOMETOWN / VANCOUVER - SEATTLE - HOMETOWN (surcharge applies)

Arrival

Vancouver

- Domestic: At Claim Belt #3 after luggage pick up
- International: Arrival Hall "Welcome Figures" after luggage pick up
 - ★ Bonus Complimentary City Tour(approx. 3.5 hrs; limited to guests meeting our tour guide before 1:30pm): covering top attractions such as Downtown, Stanley Park, etc

Seattle (surcharge applies)

Contact us for more information on Seattle transfers

Departure



Vancouver

Transfer to Vancouver Airport afterwards



Seattle (surcharge applies)

Contact us for more information on Seattle transfers

PAID EXPERIENCE

Rockies Meal Plan including a lunch at Chateau Lake Louise

Soak yourself at the Banff Upper Hot Springs

Upgrade to Fairmont Chateau Lake Lousie or Banff Springs during the Rockies

Upgrade to stay overnight in Vancouver Downtown on Day 5 for Type A or B selection (only for YRO6w)







AURORA 3/4 DAYS

- Hometown / Vancouver Yellowknife Aurora Viewing
- Yellowknife Ice Fishing Dog seld Aurora viewing Yellowknife Aurora Viewing / Hometown Yellowknife Hometown

For more information, please refer to our Yellowknife 3/4 Days brochure

Tour Fare Includes: Applicable tax, expert tour coordinator, accommodation and transportation as per itinerary Tour Fare Excludes: Meals, fuel surcharge, air fares, travel insurance, personal incidentals, visa/valid passport (if applicable) and tour coordinator & driver gratuities (Vancouver Arrival Transfer: \$10/person; Mini City Tour: \$10/person; YVR Departure Transfer: \$5/person; Full Day Tour: \$20/person/day; Aurora Tour: \$15/person/day)

- * USD fare will be subject to change according to the exchange rate of the payment date
- * Free YVR airport transfer time: 8:00am 8:00pm; Hotel shuttle (if applicable) can be arranged outside transfer hours
- * Limited to one medium sized suitcase and one carry-on luggage per person. Any additional luggage will be charge of \$35 per piece
- * 3rd and 4th are to be shared with 2 beds; child (under 12 yrs) shares bed with adults and is charged with tour fare
- * Please bring Visa/MasterCard for the hotel incidental deposits
- * All hotel rooms are non-smoking. Any violation will be penalized \$350 and up (non-refundable cleaning fee)
- * Service charge of \$40 per room per night will be added if you opt to stay at a specific hotel
- * False Creek Ferries operation is weather-permitting; closed on Dec.25 & 26
- * Optional activities and Quick Shuttle Services are subject to individual operator's terms & conditions; subject to change without notice Tour Cancellation Policy: (All cancellation request must be submitted in writing)
- 1) Over 45 days prior to departure date handling charge \$50 per person;
- 2) 21-45 days prior to departure date refund 50% of the tour fare; 3) 8-20 days prior to departure date - refund 25% of the tour fare;

4) No refund within 7-day prior to departure date. No partial refund on any unused services

Please read Super Vacation's terms & conditions and any other relevant policies carefully. By completing a reservation, you declare and warrant that you, your clients and all the participants have read, understood and agreed to all Super Vacation's terms and conditions. We reserve the rights to modify the itinerary without liability.

Super Vacation, (hereinafter referred to as "the operator") acts only in the capacity of agents for airlines, hotels, restaurants, bus companies, train companies, shipping lines providing transportations, hotel accommodations, meals and other services. The operator is not liable for any injury, death, loss or damage of personal property resulting from the use of the services. If the services included in the tour cannot be supplied or there are changes in an itinerary for reasons beyond the control of the operator, the operator will arrange for the provision of comparable services. Some coach may provide safety seat belts. Any resulting additional expenses will be payable by tour participants. Purchase of travel insurance is strongly recommended.



Photos Courtesy of The Fairmont Banff Springs, CTC_NWT Tourism and Pursuit





2025-26 冬季·加拿大西岸·洛磯山·巴士旅遊組合

Winter • Canada West • Rockies Coach Tour Packages

国就 Code	旅遊組合包含 Tour Package Includes	溫哥華酒店 類別 Type of Vancouver Hotel	雙人房 Twin	第三/ 四人 3rd/4th Pax	單人房 Single	門票(須預繳) Admission (Must Prepaid)		洛磯山膳食 Rockies Meal	
						成人 Adult	小童 Child (6-15yrs)	成人 Adult	小童 Child (2-11yrs)
溫哥華 • 洛磯山 • 班芙 • 露易斯湖 豪華5/6天 Vancouver • Rockies • Banff • Lake Louise Deluxe 5/6 Days 10/13, 2025~4/27, 2026 逢週一,五出發加開4/2 Every Mon. & Fri. Add. 4/2									
YRO5w	 溫哥華/西雅圖*機場/市中心迎接 洛磯山4天遊;完團當晚送往溫哥華機場 Δ Vancouver/Seattle* Arrival Transfer: Airport/Downtown to Hotel Δ Rockies 4-day Tour; Drop off at Vancouver Airport after Tour 	A	519	229	779	· 60	45	244	198
		В	549	239	819				
		D	619	259	929			3早 4午 2晚 3B 4L 2D 金雪 里 斯·谢 傑	
YRO6w	 温哥華/西雅圖*機場/市中心迎接 *洛磯山4天遊 *温哥華/西雅圖*機場/市中心離開 Δ Vancouver/Seattle* Arrival Transfer: Airport/Downtown to Hotel A Rockies 4-day Tour Δ Vancouver/Seattle* Departure Transfer to Airport/Downtown 	A	619	249	959				
		В	669	269	1049	Include Nati	onal Park		
		D	769	319	1259				
附加费 Surcharge	12月19日 - 29日出發 酒店節日附加費 Dec. 19~29 Holiday Hotel Surcharge					每房加收\$126 / per room			
	YRO6w (或YRJ7w) 第5天(第6天) A麵酒店升等入住溫哥華市中心酒店 YRO6w's (or YRJ7w's) 5th (or 6th) day upgrade to stay in Downtown Vancouver for Type A Hotel				每房加收\$120 / per room				
	YRO6w (或YRJ7w) 第5天(第6天) B類酒店升等入住溫哥華市中心酒店 YRO6w's (or YRJ7w's) 5th (or 6th) day upgrade to stay in Downtown Vancouver				毎房加收\$80 / per room				
	*西雅圖接送(請與我們聯繫) Seattle transfer (Please contact us)								
位於烈治文中心區 Located in Central Richmond				位於溫哥華市中心 Located in Downtown Vancouver					
Type A Hotel (超值Value): Hampton Inn Vancouver Airport or similar				Type D Hotel (項級Premium): Hyatt Regency Vancouver Downtown or similar					

備註 REMARKS

行程)

Type B Hotel (豪華Deluxe): Executive Hotel / Sheraton Vancouver Airport or similar

費用不包括: 餐膳、燃油附加費、機票、旅遊保險、所有私人性質之費用、有效簽證及護照有效期為半年以上 (如適用)、導遊及司機服務費(溫哥華飛機/船/火車迎接: 每位\$5; 精選市區遊: 每位\$10; 溫哥華送機/船/火 車:每位\$4;旅遊團:每天每位\$15;極光行程:每天每位\$8)

- * 美金以付費當天匯率確認為準
- * 溫哥華免費接送機時間(按巴士班次): 8:00am 8:00pm; ;超出時段代訂免費酒店機場穿梭巴士(如適用)
- * 按酒店要求,辦理入住時須提供Visa或MasterCard信用卡作為額外消費(如長途電話等)押金,敬請攜帶
- * 班夫纜車及其他自選活動視乎時間及天氣而定,如有調整,恕不另行通知
- * 漁港小渡運作視乎天氣而定;12月25及26日暫停
- * 第三及第四位與前兩位共享同一房間,每房以兩張床為準。小童為12歲以下(不佔床位),費用按每位團費 收取
- * 客人如指定入住團內某一溫哥華酒店,酌此服務費每房每晚\$40
- * 所有酒店房間均禁止吸煙,違例者酒店將罰款\$350起
- * 每人限带手提及寄倉行李各一件;額外行李每件\$35
- * 升等酒店確認後不可更改,取消不作任何退款

團友因個人理由取消訂位,必須以書面通知,按以下方法辦理:

- 1. 出發前45天以上取消訂位-收取每位\$50手續費
- 2. 出發前21-45天 可退還團費的50% 3. 出發前8-20天 - 可退還團費的25%

Since 1981

4. 出發前7天內更改或取消訂位而不能享用行程內之某一或全部活動、膳食、入場費或酒店住房,本公司恕不作 任何很環

如人數不足以成團,本公司有權調整行程以類似行程替代,或出發前14天取消並退還所繳費用並不作進一步賠

請仔細閱讀美亞假期產品及服務條款。訂購我們的產品或服務,即代表您聲明並保證您本人、您的客戶及所有 旅遊者已閱讀、理解並同意所有相關條款與規則。

本公司保留改變行程權利,以利團體進行。行程中如發生意外而引至傷亡或其他損失(包括行李及財物遺 失),當根據航空公司、酒店、餐廳、巴士、火車、郵輪等營運機構所訂之條例,作為解決依據,概與本公司 無涉。部分旅遊車可能提供保險帶。若因天氣,路面,機械等狀況而導至行程延誤,本公司將不負上法律責任 建議購買旅遊保險,多一份出行保障

• Hawaii (808) 807-8808

America Asia Travel Center MERIC 117 E Garvey Ave Monterey Park CA 91755 AmericaAsia.com **7** (626) 571-2988 • Arcadia (626) 821-1986 • Rowlings Heights (626) 810-4388 San Diego (949) 559-8088 (626) 571-2988 Irvine

費用包括:稅金、專業導遊、酒店住宿及旅遊車、觀賞極光時的荼點(僅限含極光行程)、禦寒套裝(僅限含極光 Tour Fare Includes: Applicable taxes, expert tour coordinator, accommodation and transportation as per itinerary, snacks provided during aurora viewing & winter cloth rental (aurora tour only)

> Tour Fare Excludes: Meals, fuel surcharge, air fares, travel insurance, personal incidentals, visa/valid passport (if applicable) and tour coordinator & driver gratuities (Vancouver Arrival Transfer: \$10/person; Mini City Tour: \$10/person; YVR Departure Transfer: \$5/person; Full Day Tour: \$20/person/day; Aurora Tour: \$15/person/day)

- USD fare will be subject to change according to the exchange rate of the payment date
- * Free YVR airport transfer time: 8:00am-8:00pm; Hotel shuttle (if applicable) can be arranged outside transfer hours
- * Please bring Visa/MasterCard for the hotel incidental deposits
- * Banff Gondola and other attractions operation is seasonal; subject to change without notice
- * False Creek Ferries operation is weather-permitting; closed on Dec.25 & 26
- * 3rd and 4th are to be shared with 2 beds; child (under 12 yrs) shares bed with adults and is charged with tour fare
- * Service charge of \$40 per room per night will be added if you opt to stay at a specific hotel
- * All hotel rooms are non-smoking. Any violation will be penalized \$350 and up (non-refundable cleaning fee)
- * Limited to one medium sized suitcase and one carry-on luggage per person. Any additional luggage will be charge of \$35 per piece
- Non-refundable for any changes or cancellation for upgrade hotel option(s)

Tour Cancellation Policy: (All cancellation request must be submitted in writing)

1. Over 45 days prior to departure date - handling charge \$50 per person

2.21-45 days prior to departure date - refund 50% of the tour fare

3.8-20 days prior to departure date - refund 25% of the tour fare

4. No refund within 7-day prior to departure date. No partial refund on any unused services

We reserve the rights to cancel the tours without liability 14 days prior to departure, and reschedule the tours or refund payment if the number of participants is inadequate to form a group.

Please read Super Vacation's terms & conditions and any other relevant policies carefully. By completing a reservation, you declare and warrant that you, your clients and all the participants have read, understood and agreed to all Super Vacation's terms and conditions.

We reserve the rights to modify the itinerary without liability. Super Vacation, (hereinafter referred to as "the operator") acts only in the capacity of agents for airlines, hotels, restaurants, bus companies, train companies, shipping lines providing transportations, hotel accommodations, meals and other services. The operator is not liable for any injury, death, loss or damage of personal property resulting from the use of the services. If the services included in the tour cannot be supplied or there are changes in an itinerary for reasons beyond the control of the operator, the operator will arrange for the provision of comparable services. Some coach may provide safety seat belts. Any resulting additional expenses will be payable by tour participants. Purchase of travel insurance is strongly recommended.